

提供商

ZF Friedrichshafen AG

ZF Aftermarket

Obere Weiden 12

97424 Schweinfurt

德国

办公室:

Wenqing Xu

Marketing Communications

200231 Shanghai China

Email: info.zf-services.cn@zf.com

ZF Friedrichshafen AG

Corporate Headquarters / ZF Forum

Löwentaler Straße 20

88046 Friedrichshafen

德国

电话: +49 7541 77-0

管理委员会代表:

Dr. Holger Klein (CEO),

Dr. Konstantin Sauer (CFO)

Dr. Martin Fischer, Sabine Jaskula, Stephan von Schuckmann, Dr. Peter Laier

乌尔姆商业注册, HRB 630206

增值税登记号: DE 145 374 190

D.U.N.S.: 31-501-5446

联系方式

徐文青

市场部

中国上海, 200231

电子邮件: info.zf-services.cn@zf.com

Legal Notes

法律声明

Legal notes on using the internet website facilities available at ZF Friedrichshafen AG

使用采埃孚股份公司互联网网站所提供服务的法律声明

The use of this website facility is subject to the following terms and conditions. You indicate your agreement with these terms and conditions when you access these web pages:

使用本网站服务需接受以下条款和条件。当您访问这些网页时，即表示您同意这些条款和条件:

Terms of use

[Here you will find the terms of use](#)

Copyright

版权

These web pages provide information about ZF Friedrichshafen AG and its products. These texts, photos, graphics and the layout as well as all aspects of graphic design of these pages are protected by copyright.

这些网页提供有关采埃孚股份公司及其产品的信息。这些文字、照片、图形和版面以及这些网页的图形设计的各个方面都受版权保护。

The entire contents of these pages are protected, and cannot be copied, disseminated or altered for commercial purposes. You are only permitted to download and/or print out the text, photos and graphic elements for personal, private and non-commercial purposes. Any reproduction of graphics, photos, sound files, video sequences and texts in other electronic or printed publications is only permitted with the prior written consent of ZF Friedrichshafen AG.

这些网页的全部内容都受到保护，不能为商业用途而对其进行复制、传播或更改。只允许为个人、私人和非商业用途对文字、照片和图形元素进行下载和/或打印。只有在事先获得采埃孚股份公司书面许可的情况下，才可对其他电子或印刷出版物中的图形、照片、声音文件、视频和文本进行翻印。

Brand Mentioning

所述及的品牌

If not stated otherwise or differently, then all trademarks/brands mentioned on the ZF Friedrichshafen AG Internet pages are legally protected trademarks and denominative mark descriptions/designations of ZF Friedrichshafen AG and its subsidiaries; this holds particularly true for product names, logos, and emblems of the company.

如未另行声明或有不同规定，采埃孚股份公司互联网网页上提到的所有商标/品牌均为受法律保护的商标和采埃孚股份公司及其附属公司命名的品牌说明/名称；这特别适用于产品名称、徽标和公司的标志。

Liability Disclaimer for Information

信息的免责声明

The contents of these web pages are only intended for general information purposes. Although all information is verified in terms of accuracy and completeness, it may still contain errors or rather inaccuracies in some cases. Therefore, ZF Friedrichshafen AG cannot be held liable for claims relating to damage of material or immaterial nature arising as a result of the accuracy, correctness, completeness, and topicality e.g. use or non-use of incorrect or incomplete information provided via the Internet offer of its web pages.

这些网页的内容只作一般参考用途。虽然所有的信息都经过准确性和完整性验证，但仍可能在某些情况下出现错误或不准确性。因此，采埃孚股份公司不承担任何与由于准确性、正确性、完整性和时效性产生的结果所导致的物质或非物质性质的损害相关的赔偿责任（如：使用或不使用通过互联网提供的网页的不正确或不完整的信息）。

Moreover, ZF Friedrichshafen AG excludes any liability claims relating to the services offered, such as downloads of the files made available on the Internet pages of ZF Friedrichshafen AG.

此外，采埃孚股份公司排除任何与所提供的服务（如：采埃孚股份公司在其互联网网页上提供的下载文件）相关的责任索赔。

The liability disclaimer cannot be applied to all cases where ZF Friedrichshafen AG or its agents have to stand in for allegations of intention or gross negligence. In addition, the liability disclaimer of ZF Friedrichshafen AG is not valid in the case of obligation infringements i.e. fulfillment of said obligations is the very prerequisite for the proper implementation of the contract, and the visitor is entitled to trust that adherence to said obligations is performed (cardinal obligations/duties); however, in the case of minor negligence claims will be restricted in terms of the payable amount, based on foreseeable contractual damage at the point of time of contract conclusion. The liability disclaimer does not apply in the case of damage to persons, liability within the context of the Product Liability Act, liability for lack of contractually agreed warranties, and for malice.

该免责声明不适用于采埃孚股份公司或其代理人必须面临由于故意或重大过失而被指控的所有情况。此外，采埃孚股份公司的免责声明不适用于责任侵权，即：履行上述义务是正确执行合同的绝对前提条件，并且访问者有权相信已经遵守上述义务（基本义务/职责）；然而，轻微疏忽的索赔情况将依据应付金额进行限制，应付金额建立在合同签订时间点上的可预见的合同损害基础之上。免责声明不适用于人身损害，产品责任法范围内的责任，缺乏合约担保的责任，以及恶意情况的责任。

ZF Friedrichshafen AG expressly reserves the right to change, supplement, delete parts of the pages offered or even the entire offer without dispatching an associated notification; the same applies to the temporary or final discontinuation of publications/postings.

采埃孚股份公司明确表示有权在未进行相关通知的情况下修改、补充、删除所提供的部分或全部网页；同样也有权临时或最终停止出版物/张贴物。

Scope

范围

This site notice refers to the website of ZF Friedrichshafen AG at aftermarket.zf.com.

本网页声明适用于采埃孚股份公司网站 aftermarket.zf.com。

© 2017 ZF Friedrichshafen AG. All rights reserved.

©2017 采埃孚股份公司。保留所有权利。